ELECTION DU PRESIDENT

ET DU PREMIER VICE-PRESIDENT

Procès-verbal de l'élection du président et du premier vice-président de la Société Internationale pour la Didactique de l'Histoire:

votes parvenus au 16.04.1987	36
nuls	0
majorité absolue	19

Avec 34 voix, le Professeur Walter Fürnrohr a été élu président. Avec 32 voix, le Docteur Piet Fontaine a été élu premier vice-président.

Je félicite les deux élus, certain de le faire aussi au nom de nos sociétaires, et je les remercie de continuer d'exercer leur fonction avec compétence.

L'organisateur du vote

Peter Ziegler

UB Augsburg

<08030348080015

<08030348080015

Report on the election of the President and the 1st Vicepresident of the International Association of History Didactics:

36 voting papers were received by the 16th of April 1987. None of these were invalid.

The absolute majority was 19.

Prof. Walter Fuernrohr was elected with 34 votes.

Dr. Piet Fontaine was elected as the 1st Vice-president with 32 votes.

Congratulations to both on behalf of the members of the Association! I am grateful to both that they continue to hold office so competently.

Incharge of the election:

Peter Ziegler